
ZADVOR

Čas poletnih počitnic je za
nami. Izteka se doba brezskrb-
nega počitniškega veselja in ver-
jetno tudi lepih dni. Solarji in
njihovi učitelji so spet zbrani.
Zal od ,,vTOčega" poletja letos
nismo imeli kaj prida, ker nas je
skoraj ves poletni čas praJ dež.
Nekatera dela pa so kljub temu
normalno napredovala. Prizidek
nove šole Sostro lepo napreduje
in upajmo, da bomo kmalu pri-
čakali tudi svečano odkritje.

Pričeli so tudi z rekon-
strukcijo ceste Zadvor-Pod-
molnik v dolžini 600 metrov,
tako da bosta že skoraj dve
tretjini te ceste asfaltirani. Le-
tos je investitor teh del občin-
ska skupščina Ljubljana Moste-
Polje, izvajalec pa komunalno
podjetje Ljubljana. Dela bodo
veljala okoli 600,00 din. lnve-
stitorju in izvajalcem del želimo
vso srečo in obilo lepega vre-
mena, tako da bodo dela ne-
moteno in pravočasno oprav-
ljena.

Balinarska sekcija turi-
stičnega društva Zadvor je 16.
avgusta organizirala tekmovanje
posameznikov za pokal turi-
stičnega društva Zadvor. Prija-
vilo se je 18 precej verziranih
balinarjev, ki so se pomerili. na
balinišču društva v rekieacij-
sk?m centru pod strokovnim
vodstvom sodnika mestne ba-
linarske zveze Ljubljana. Po
končanem tekmovanju je bil
vrstni red naslednji:

1. Atanus Subaševski,
2. Branko Bolte,
3. Miro Nartnik,
4. Janez Hvala itd.
Pokal je prejel tovariši Su-

baševski, dva tolažilna pokala
tovariša Bolte in Nartnik,pis-
meno priznanje pa tovariš
Hvala. Prvo tekmovanje po-
sameznikov je pokazalo veliko
zanimanje za balinarski šport.

Za odlično izvedbo tekmovanja -
pa gre zahvala strogemu in stro-
kovno brezhibnemu sodniku
mestne balinarske zveze Ljub-
ljana. Turnir je še pokazal, da je
pri nas moč organizirano teic-
movati, če so tekmovalci disci-
plinirani in pod strogim stro-
kovnim vodstvom. Društvo je
priglasilo registracijo balinarske
sekcije TD Zadvor in bo odslej
balinarska ekipa nastopala v
našem imenu in v dresih z ozna-
ko BSZ - Balinarska sekcija
Zadvor. Balinišče odgovarja
mednarodnim normam, ker je
grajeno po ustreznem tehnič-
nem pravilniku. Računajmo, da
bo ta šport zaživel tudi pri nas v
Zadvoru.
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